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As a special group of people in the entertainment circles, the existence of paparazzi is based on several reasons.

作为娱乐圈中的一个特殊群体，狗仔队的存在有其必然的原因。

The first and the most important one is the demand of the public. There wouldn't be any paparazzi without a demand for celebrity gossip. As long as the public keeps buying gossip magazines and visiting entertainment websites about celebrities, the paparazzi will continue exploiting(泄露) the private lives of celebrities.

首先最重要的一点是大众对八卦的一种需求。如果公众对明星们的八卦消息没有丝毫的兴趣，那么狗仔队便不会产生。因此，只要公众仍对八卦杂志津津乐道，并出于对娱乐名人的猎奇心理去登录各种娱乐网站，那么狗仔队便会不断地从娱乐明星们的私人生活中去挖掘新闻，寻找爆料。

Secondly, although many celebrities hate the paparazzi, the truth is that some celebrities use the paparazzi as an extra way of drawing attention to themselves without doing any excess work.

其次，虽然许多名流对狗仔队恨之人骨，但事实上，许多明星却借狗仔队之手来吸引公众的注意力，以此轻松达到炒作自己的目的。
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